
Resposta a la Ciutadania del PP  al Ple de 19/5/10 
 
 
PREGUNTA PEL PLE DE MAIG: PER L’EQUIP DE GOVERN i PER 
L’OPOSICIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE FETS: 
 
Fa més de 6 mesos es va fer una pregunta al ple de la situació de Can 
Cadena que està sense sostre. Aquest estat és molt deplorable. Es que la 
volen deixar caure¿?. 
 
SOL·LICITUD QUE FORMULA: 
 
Resposta urgent i solució d’aquest problema. La masia de Can Cadena és 
Patrimoni del poble. 
 
Bé, el Partit Popular sí que, aviam, si el sostre va caure o es va enderrocar 
forçadament, i per evitar l’ocupació d’aquesta finca o per un tema de seguretat, 
sempre també volem pensar sobretot en les persones. 
 
Aviam, és llàstima, a la millor els temps no són els més convenients per fer 
inversions, perquè ja veieu que estem parlant de retallar i no d’invertir, no són 
els més convenients, però home, seria llàstima que Can Cadena es perdés, jo 
penso que s’ha de perdre pel municipi, ni mols menys. 
 
Bé, avui s’ha aprovat una inicial del catàleg del municipi, de béns mobles i 
immobles, i home, el que hem de fer és, si no està és incloure-la, i que li toqui 
el torn.  
 
Perill que s’enderroqui més? Home, aquesta casa té molts anys, ha de ploure 
molt, jo espero que d’aquí a l’any que ve vinguin més ben donades i puguem 
fer alguna cosa, almenys una actuació a nivell de sostre, però jo també 
comprenc que els temps estan molts durs a nivell econòmic, però tampoc no 
vull pensar malament en el tema que s’hagi deixat caure perquè no entri ningú 
sinó per un tema de seguretat, també ho dic.” 
 
 
PREGUNTA PEL PARTIT SOCIALISTA i PER L’OPOSICIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE FETS: 
 
En data 30/04/2010 i amb número de registre 2010 00005965, se’ls hi va 
demanar la documentació necessària per validar “Llicència d’Obres” i 
“Inici d’Obra a l’Hospital de Sant Joan de Déu”. Han passat els dies i 
aquesta documentació encara no ha sigut entregada a l’Associació de 
Veïns de Finestrelles. 
 
 



SOL·LICITUD QUE FORMULA: 
 
L’entrega immediata d’aquesta documentació i saber si volen o no voler 
fer-ho. És que esperen que les obres finalitzin perquè d’aquesta manera 
es treuen un “mort de sobre” perquè una vegada feta, la història no anirà 
cap enrere. 
 
Senyors de l’oposició, tenen aquesta documentació que demanem, 
l’Ajuntament els hi ha entregat. 
 
Si no és així, què pensen fer¿?. 
 
Bé, jo, bé, us respondré molt sincerament: vam tenir la reunió la junta de 
portaveus, vam tenir aquell dilluns famós, aquell dia que vam anar a fer la visita 
a l’obra els portaveus de l’oposició, vam dir que teníem una reunió de junta de 
portaveus, vam fer una expressament per aquest tema, vam acudir la totalitat 
dels portaveus, el 100 per cent, vam fer aquesta proposta, em sembla que us la 
vaig fer partícip a alguns de vosaltres, però jo penso que això, o sortim d’una 
forma dialogada, d’una forma dialogada, o tindran el dret de muntar el dipòsit 
d’oxigen i les E.T. 
 
Mireu, ens van presentar la documentació, i és veritat, o sigui, una cosa és 
l’obra que està autoritzada, que és legal i que té els permisos, i una altra cosa 
és que et vingui l’ECA o l’ECID a verificar, això funciona així, e Indústria a 
verificar que allò estigui ben instal·lat i que Linde presenti les homologacions, 
que segur que les tindrà perquè es dedica a aquesta feina, i que certificaran, 
però no per enganyar sinó perquè estarà ben fet, perquè ho hauran de fer ben 
fet perquè per a això paguen uns, i els altres cobren per fer les coses ben fetes 
i exigir, i això acabarà. 
 
Jo aquest diàleg jo sé, jo sé positivament, perquè vaig seguir el tema, que el 
portaveu socialista va mantenir conversa amb qui sigui, amb el gerent de Sant 
Joan de Déu, i s’ho estudiaven, s’estudiaven la possibilitat de fer aquesta 
permuta, el que hem dit una permuta, que és dir que aquest dipòsit que posem 
aquí davant d’aquestes cases, que és el que és més sensible per ostres, carai, 
tots pensem el mateix, posar-ho allà davant en un quartet i vam dir que aquest 
forat, aquest local, el convertirem en un local per guardar caixes o el que 
vulgueu, coses no tòxiques, i vam rebre aquest missatge. 
 
Jo us ho dic, el podem criticar i podem dir les coses, vam fer aquests deures, i 
s’ho estan pensant, i vosaltres el dia següent teníeu una reunió amb l’equip de 
govern, teníeu una reunió per parlar d’aquest tema, que nosaltres us havíem 
avançat ja que parlaríem i ho faríem, i no sabem per quin motiu, no sé per quin 
motiu, i no el vull saber, aquesta reunió no se celebra, passen coses i passen 
més coses. El cas és que aquest diàleg, aquest diàleg es talla, i Sant Joan de 
Déu diu que escolta, per veritat la meva, que m’empara la llei.  
 
Jo li dono la raó a la Isabel. Aquest tema o el negociem tots en conjunt, perquè 
podem anar a fer com els mosquits quan li van a picar a un elefant, no farem 
res, o sigui, jo accepto la proposta, penso que és la més raonable, o sigui, no 



es tracta de buscar qui és el més maco de tots, es tracta que penso que podem 
parlar en una junta de portaveus primer, però jo Enric, Isabel, Jordi i Roger, 
plantejaria un diàleg comú, un diàleg en conjunt per intentar dir va, pelillos a la 
mar, i anem a començar el diàleg de nou. 
 
Perquè és que si no menjareu dipòsit, menjareu dipòsit, us encadenareu, us 
enrabiareu, però menjareu dipòsit. Aquell altre porta 35 anys, i d’aquest d’aquí 
a 35 anys encara continuarem parlant. I és una llàstima perquè, voleu que us 
digui la meva sensació? Això està a punt de fer-se, això estava a punt, la meva 
impressió, i segur que no tinc la possessió de la veritat, però per algun motiu, 
des del moment que a la junta de portaveus parlem, i sembla que t’ho vaig 
transmetre a tu o no sé a qui ho vaig transmetre i ho vaig parlar, escolta’m, que 
la cosa no es farà i aviam, hi ha bones intencions i tal, però en algun moment 
es va trencar aquest fil, i això és un tema de feeling, és un tema de diàleg. 
 
Repeteixo, jo tornaria una miqueta, no #, la preocupació la tenim, la compartim 
amb vosaltres, nosaltres vam estar allí, la continuem compartint, però jo penso 
que la idea de la Isabel és la millor, és la millor, i és que fem una proposta 
conjunta i que o bé tots junts, o no cal, a través del portaveu socialista, que 
tingui la consciència d’escolta, seieu aquí i tornem a reconsiderar el tema, i 
tornem a parlar, i va, no sigueu tan dolents i no es tracta de demanar favors, 
però sí que s’han de demanar les coses ben demanades, i jo penso que la gent 
si no aplicarà el que és la legislació i la Llei Urbanística, i puc fer-ho o no puc 
fer-ho. Si puc ho faig, si no puc no ho faig. “Oh, és que els veïns...”, jo penso 
que per un tema humanitari, de sensibilitat, penso que és el millor, per això, no 
sé si us dono resposta o com la considereu, però jo reitero la proposta de la 
Isabel, m’apunto, i convido l’equip de govern que si us sembla correcte, Enric, 
parlem d’aquest tema dimarts que ve, en la pròxima junta de portaveus, i 
escolta’m, fem un front comú de diàleg, de diàleg coherent, perquè les 
exigències són dolentes, són molt dolentes, de veritat, i penso que això, si 
aconseguim reobrir aquest diàleg, això es podria solucionar, possiblement. Si 
no, de veritat, què més voleu que fem? Podem donar-nos de cap amb un mur 
de formigó i repeteixo, el dipòsit estarà allí, eh, i és llàstima. 
 
 
Sr. Paco Felipe 
 
L’associació de veïns no té ningú qualificat per jutjar si les obres són 
legals o il·legals, per a això tenim a l’equip de govern i tenim al 
representant de l’Ajuntament a l’oposició, perquè vigilin l’ordenament i 
vigilin el compliment de les ordenances. El que sí és que l’associació de 
veïns li ha manifestat a algun veí és que estarà sempre al costat dels 
veïns afectats davant de l’empresa constructora, perquè rebin el que els 
hi toca legalment. No tinc res més a dir. 
 
 
El Sr. Ortega diu: 
“Bien, nosotros lo expresamos, y a ver, una cosa es el tema de depósitos, 
prudencia, diálogo y tal, pero lo de los ruidos lo dije aquel día y lo digo hoy, es 
intolerable. O sea, ¿sabes la frase esa que no se salva ni Dios? Pues ni Dios 



que haga ruido, porque es que no puede hacerse, no se puede hacer eso, es 
intolerable. 
 
Yo igualmente lo que haría, yo lo comenté, es acumular denuncias, pero no 
acumular in tempore, no, no, a ver, yo creo que dentro de la conversación que 
planteamos tener, que supongo que la tendremos el martes que viene, que nos 
deis una semanita, dos semanas de tiempo como mucho, para que, es decir, 
me gustaría tener un único diálogo, un único mensaje de que es un paquete, es 
un paquete de cordialidad y de evitar molestias, y si no, pues iremos donde 
haga falta.  
 
Vamos a intentar agotar el camino del diálogo para todo, y si no, la semana que 
viene o la otra vamos donde haga falta, porque evidentemente además, la 
normativa urbanística hay que cumplirla, la normativa urbanística hay que 
cumplirla, y la de ruidos hay que cumplirla, con lo cual me refiero a que vamos 
a ver, que se actúe, ya hace mucho tiempo, me acuerdo que hace ya tres 
semanas que fue una protesta importante vuestra, se mantiene, y estamos con 
vosotros, es intolerable lo del ruido. Vamos a ver, dejadnos este margen de 
actuación y con el diálogo podemos solucionar alguna cosita más.” 
 
 
 
El Sr. Raventós diu: 
“Jo tinc dues preguntes, una és que la setmana passada es va parlar del 
dret a decidir a dalt, a Finestrelles, perquè no hi havia un local al centre 
del poble disponible. Un sols hi va deixar. Llavors la meva pregunta és, 
com que aquí arriba a més gent tot el que es parla en el ple, encara que 
sigui la segona part, m’agradaria que cada partit polític digués quina 
opinió té del dret a decidir, una mica un petit resum del que va dir cada 
partit allà, perquè així tingués més difusió. Això seria la primera pregunta. 
 
I la segona pregunta és: els locals públics em sembla que té dret tothom a 
fer-los servir, tant entitats com persones, ni que sigui pagant un lloguer. 
Llavors jo pregunto per què se’ls hi nega el dret a utilitzar locals a la gent 
que està muntant tot això, a la plataforma, o és que és una plataforma 
il·legal, no ho sé, no vaig entendre-ho, per això m’agradaria preguntar-ho 
al ple, com és que no es deixen aquests locals públics, que fins i tot es 
pot deixar a una persona, si no estan ocupats, pagant el corresponent 
lloguer, com sigui, per què no es deixen?” 
 
El Sr. Ortega diu: 
“Bé, el Partit Popular vam dir, ja ho vau sentir, que érem molt respectuosos 
amb la consulta ciutadana, però que no la compartíem perquè era una fórmula 
“al·legal” de referèndum no real.” 
 


